



銅獎 製造業

Bronze Award

Manufacturing



天威控股有限公司
珠海天威飛馬打印耗材有限公司

Print-Rite Holdings Ltd.
Print-Rite Unicorn Image Products Co., Ltd. of Zhuhai

天威是全球印表機通用耗材市場上的領頭企業之一，現時天威的產品已經超過4,000種。工廠擁有現代化和精良的設備，並達到ISO9001，ISO14001和IECQ HSPM QC 080000標準的要求。天威注重保護環境，推行清潔生產，主動嚴格監管及減少各個生產過程中產生的毒素。另外，公司亦與苗圃行動合作「環保回收運動」，從而減少製造垃圾及減低對地球造成的負面影響。

PRINT-RITE is one of the leading companies in the worldwide printer consumables market, with over 4,000 different products. These products are produced in modernized and well-equipped plants that meet ISO9001, ISO14001 and IECQ HSPM QC 080000 standards. PRINT-RITE emphasizes on environmental management and implements green production. We proactively monitors our entire production process in order to reduce the toxic waste generated by our factory to the lowest possible level. We have held the "Green Recycle Campaign" with Sowers Action (Sowers) to reduce waste and minimize the negative impact on the Earth.



Your One-Stop Solution!

We offer over 4,000 Models for Inkjet, Laser and Ribbon Printers and Copiers.



天威是行業內垂直整合程度最高的設計及製造商，提供優質的列印耗材及配件。
Print-rite is one of the most vertically integrated design and manufacturing enterprise in printer consumables and parts.



車間照明光源T8改T5，節省電能30%；白天光照較強時，採用自然光，關閉全部或部分照明燈。
T5 lighting installed to replace T8 lighting on shop floor, saving 30% of energy consumption. Part or all lightings are switched off during bright day light.



生產場地高度綠化
Factory compound in Zhu Hai is highly landscaped with plants



產品包裝盒內附免費信封，客戶在產品用完後可裝進信封免費寄回我公司循環再利用。
Envelopes are enclosed in our product packing to encourage customers to return and recycle the used cartridges.